



STATUS TERKINI PERMOHONAN PROGRAM SUBSIDI UPAH

Sejak Program Subsidi Upah diperkenalkan pada **1 April 2020 sehingga 20 Mei 2020**, PERKESO telah menerima **299,166 permohonan** daripada majikan yang mewakili **2.4 juta pekerja**.

Seperti sebelum ini, majikan perusahaan mikro dan kecil adalah yang paling banyak memohon.

Sehingga semalam, kami **meluluskan 94 peratus** daripada jumlah keseluruhan permohonan, atau **281,469 permohonan**. Yang selebihnya masih dalam tindakan, berada di peringkat kuiri, ataupun ditolak kerana tidak memenuhi syarat-syarat program.

Kami dapati masih ada majikan yang memberi **Business Registration Number (BRN)** atau **nombor akaun yang salah** dalam permohonan mereka. Malah, ada akaun majikan yang **tidak aktif** atau **dormant**. Kesilapan seperti ini akan menyebabkan kelewatan pembayaran subsidi upah apabila ditolak oleh pihak bank.

PERKESO menerima jumlah permohonan yang amat tinggi dan kami sedang memproses semua permohonan secara berperingkat dengan kadar segera.

Kami berharap para majikan dan pekerja dapat bersabar sementara proses pembayaran dimuktamadkan.

Sempena cuti umum Hari Raya, semua *call centre* PERKESO akan **ditutup dari 23 Mei hingga 26 Mei 2020** dan akan beroperasi seperti biasa mulai 27 Mei 2020.

SELAMAT HARI RAYA AIDILFITRI!

#StayActiveStayHealthy

DATO' SRI DR. MOHAMMED AZMAN BIN DATO' AZIZ MOHAMMED
KETUA EKSEKUTIF, PERTUBUHAN KESELAMATAN SOSIAL (PERKESO)
KUALA LUMPUR
21 MEI 2020

DISCLAIMER

PERKESO tidak akan bertanggungjawab atau bertanggung bagi apa-apa kerugian yang terbit dalam kontrak, tort atau sebaliknya atas penggunaan atau pendedahan apa-apa data oleh mana-mana pihak bagi tujuan Pakej Rangsangan Ekonomi PRIHATIN 2020 yang melibatkan PERKESO seperti Program Subsidi Upah, Program Pengkalan Pekerjaan dan Program Saringan Prihatin PERKESO atau program-program lain yang berkaitan dengannya dan tidak akan bertanggungjawab atau bertanggung sekiranya penggunaan atau pendedahan apa-apa data oleh mana-mana pihak bagi tujuan tersebut dilakukan oleh mana-mana pihak yang tidak diberi kuasa secara bertulis oleh PERKESO. PERKESO memandang serius terhadap keselamatan data peribadi dan meminta semua pihak supaya mematuhi peruntukan undang-undang dan peraturan-peraturan yang berkait dengan perlindungan data peribadi.